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В статье раскрываются особенности взаимодействия и сотрудничества
между педагогом и обучаемым в образовательных условиях. Описаны
ретроспективный контекст определения взаимодействия в психолого-
педагогических исследованиях. В работе предлагается авторская модель
учета психологических аспектов взаимодействия на основе
сотрудничества педагога и обучаемого в условиях вуза. Основная цель -
это исследование психологических аспектов при взаимодействии и
сотрудничестве педагога и обучаемого в условиях обучения студентов по
физической культуре и спорту. В качестве предмета исследования
выступают психологические аспекты в процессе взаимодействия между
педагогом и между обучаемым. Методология статьи представляет собой
теоретическое исследование, которое выявляет особенности
взаимодействия и сотрудничества между педагогом и обучаемым в
образовательных условиях. Новизна исследования заключается в
авторской модели взаимодействия между педагогом и студентами на
занятиях физической культуры, которая подразумевает изучение
индивидуально-психологических особенностей учащихся, разработку
ситуаций взаимодействия, развитие сотрудничества, анализ результатов.
Область применения: образовательный процесс в высшем учебном
заведении.
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PSYCHOLOGICAL ASPECTS OF INTERACTION AND COOPERATION
OF THE TEACHER AND THE STUDENT IN THE FRAMEWORK

OFPHYSICAL EDUCATION

MELESHKOVA N.A.1, ANTIPINA R.G.1, PROKUDIN A.M.1

1 Kemerovo State Medical University, Kemerovo

 

The article reveals the features of interaction and cooperation between a
teacher and a student in educational conditions. The retrospective context of
determining interaction in psychological and pedagogical research is
described. The article proposes the author's model of taking into account the
psychological aspects of interaction based on the cooperation of a teacher and
a student in the university setting. The main goal is to study the psychological
aspects of the interaction and cooperation of the teacher and the student in the
conditions of teaching students in physical culture and sports. The subject of
the study is psychological aspect in the process of interaction between the
teacher and the student. The methodology of the article is a theoretical study
that reveals the features of interaction and cooperation between a teacher and
a student in educational conditions. The novelty of the research lies in the
author's model of interaction between a teacher and students in physical
education classes, which implies the study of individual psychological
characteristics of students, the development of interaction situations, the
development of cooperation, the analysis of results. Scope of application: the
educational process in a higher educational institution.

 

Keywords: INTERACTION, PSYCHOLOGY OF INTERACTION,
COOPERATION, PEDAGOGICAL COOPERATION, PHYSICAL
CULTURE, INTERPERSONAL RELATIONSHIPS, TEACHER,
STUDENTS, INTERACTION MODEL, EDUCATIONAL SPACE
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